
Zápis ze schůze osadního výboru konané dne 14.6. 2021 od 18.00 hod.  v 

budově OV v Hněvkovice. 

 
Přítomni: Luděk Čapek, Jan Němec, Miloš Němec, Libor Plíhal, Zbyněk Loskot, Radek Romanovský, Martina 

Romanovská. 
Host: Martin Domin / do 18.30 hod./ 

 

1. Členové osadního výboru se zabývali problematikou žádosti pana Martina Domina o záměru 

odprodeje části pozemkové parcely č. 741/25 o výměře 60 m čtverečních. 

 

Pan M. Domin obeznámil osobně členy o tomto záměru. 

 

Členové osadního výboru po rozsáhlé diskusi tento záměr schvalují za podmínek: 

 

a). Musí být zachována stávající šíře hlavní vjezdové komunikace do areálu bývalého ZD. Tedy na 

současném rozsahu. Nesmí za žádných okolností dojít k jejímu zúžení. 

 

b) Odkoupená část pozemkové parcely č. 741/25 nesmí překročit deklarovaných 60 m čtverečních. 

Její novou možnou podobu přikládáme zakreslenou v příloze. 

 

c) Žádáme tímto vedení města, aby s panem Martinem Dominem aktivně zahájilo vyjednávání o 

přístupové komunikaci k obecnímu rybníku Míkáč, který v současnosti využívá RS v Humpolci. 

Jedná se nám o cestu alespoň pro pěší turistiku. Rybník Míkáč se  bez této cesty stane nedostupným 

pro obecní či požární využití. Tento požadavek osadního výboru není nový, byl již vedení města 

předkládán v zápisu ze schůze OV dne 9.9. 2020. 

 

                                                                              Hlasování: 7 pro, 0/0 
 

2. Členové osadního výboru  schvalují žádost pana Miloše Němce o krátkodobý pronájem budovy 

OV v Hněvkovicích dne 17.7. 2021 od 17.00 hod. za účelem konání oslavy rodinného jubilea. 

 

                                                                                Hlasování: 7 pro, 0/0 

 

 

3. Schůzi ukončil předseda OV po vyčerpání programu v 20.30 hod. 

 

 

 

Zapsal: Zbyněk Loskot, předseda OV Hněvkovice 

 

 

 

 

 


